
Zn: or.0012.2.2o2o Protokół Nr 212020

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego.
Rady Gminy odbytego w dniu 25lutego 2020 roku

Posiedzenie otworzył Przewodnlczący Komisji Jan Rutowtcz,który na wstępie
. powitał jej członków.

Stwierdził on, ie na stan Komisji 5 radnych w posiedzeniu udziałbierzę 4 radnych, co
stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

W posiedzeniu nię uczestniczyłaradna Monika Stefańska, która
usprawiedliwiła swoja nieobecnośó.

Lista obecności radnych stanowi załączruknr 1 do protokofu.
Następnie Jan Rutowicz powitał

- Wójta Gminy Herrryka Koniecznego,
. Inspektora ds. gospodarki gruntami Alinę Scisłowicz,

Lista obecności stanowi zał'ącznknr 2.

Następnie Przewodniczący Komisji zwrócit. się o zgłaszatutę zmian do
przesłanego wraz z zaproszęniami porządku posiedzenia.
W związ|u z tym, Że nie zgłoszono żadnych zmian porządek posiedzenia został'
przyjęty jednogłośnie w następuj ącyrn brzmieniu :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzente quorum.
2. P r41ęcie porz4dku posiedzenia.
3 . P rzyj ęcie protoko łu z p oprzednie go po s iedz enia Komisj i'
4. Informacjana temat stanu bezrobocia na terenie Gminy w 2019 roku.
5. Informacjata temat komunalizacji mienia oraz sprzedaiy iwydzierŻawiania mienia

Komunalnego będ4cego w posiadaniu Gminy za20l9 rok.
6. Sprawy rózte i wolne wnioski.
7 . Zakof,.częlure posiedzenia.
Zaproszertie stanowi zatqcznikrrr 3 do protokotu.

" W związku z tym, Że rlie zgłoszono iadnych uwag do protokołu z poprzedniego
posiedzenia Komisji odbytego w dniu 29 styczttia2020 został onprzyjęty
jednogłośnie.

Ad.pkt.4.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrała Inspektor w Urzędzie Gminy ds.

obsługi Rady Gminy Irena Łowicka i odczytata przesłanq przez Powiatowy Urzqd
Pracy w Końskich informację o stanie i strukturze bezrobocia w Gminie Fałków za
2019 rok.
Na dzień 31 grudnia 2019 roku w ewidencji Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich
zarejestrowane były I22 osoby zamieszkał'e na terenie Gminy Fałków.
W tynr: bęzrobotne kobiety - 74, bezrobotni z prawem do zasiłku _ 36, długotrwale
bezrobotni - 56.
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Na przestrzeni 20l9 roku w Gminie Fałków nastąpił spadek iloŚci bezrobotnych o 27

osób.
W 2019 roku w ewidencji Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich zarejestrowało się

238 osób bezrobotnych zamieszkałych na terenie Gminy Fałków (w tym 136 kobiet i
102 męiczyzn,2O7 osób poprzednio pracowało, a3l dotychczas nie pracowały.
Po raz pterwszy zarejestrowało się 40 osób, natomiast po raz drugi i kolejny
zarejestrowało się 198 osób.
W momencie rejestracji 61 osób uzyskało prawo do zasiłku dla bęzrobotnych.
Z ewidęncji Powiatowego lJrzędu Pracy w Końskich w 2019 roku wyłączono f65
osób bezrobotnych (w tym 153 kobiety) z Gminy Fałków.
Z powodu podjęcia pracy zostało wyłączonych 139 osób, 9 osób został.o wył'ączonych
z powodu odmowy bęz uzasadnionej przyczyty przyjęcia propozycji odpowiedniej
pracy lub innej formy pomocy' ze statusu bezrobotnego dobrowolnię zrezygnowało 30

osób, gotowości do pracy nie potwierdził.o 40 osób bezrobohych.
Liczbabezrobotnych powyzej 50 roku Życta na koniec grudnia 2019 roku wynosiła 36

osób, do 30 roku zycia 33 osoby ( w tym 27 kobiet), bezrobotnych bez kwalifikacji
zawodowych było 49 natomtast bezrobotnych bez doŚwiadczęnia zawodowego było
17 ( w tym 13 kobiet).
Na koniec 2019 roku w ewidencji Powiatowego Urzędu Pracy zttądowało się 8 osób

niepełnosprawnych ( w tym 6 kobiet) oraz8 osób ( w tym 5 kobiet) bezrobotnych,
które były w okresie do 12 miesięcy od dnia ukończenia nauki.

Na aktywizację osób bezrobotnych zamieszkałych na terenię Gminy Fałków w
2019 roku wydatkowano kwotę 399 464,00 zł
W ramach tych środków zaktywizowano 50 osób bezrobotnych w tym między innymi:
- prace interwencyjne - 1 osoba bezrobotna,
- roboty publiczne - 14 osób bezrobotnych,
- stai- 24 osoby bezrobotne,
- doposazenia i wyposazęnta stanowiskapracy - 6 osób bezrobotnych,
- dotacje - 2 osoby bezrobotne,
- szkolenia - 2 osoby bezrobotne,
Przędstawiona informacja stanowi załącznik nr 4 do protokofu.

. Wójt Gminy Henryk Konieczny udzielił wyjaŚnień i odpowiedział. ta pytania

dotyczące bezrobocia oraz aktywizacji osób bezrobotnych w 2019 roku.

Ad.pkt.5.
Następnie głos zabrała Alina Scisłowicz, Inspektor w Urzędzie Gminy ds.

gospodarki gruntami.
Poinformowała ona' ię w 2019 roku zostały skomunalizowafie następujące

nieruchomości:
- drogi o Łącztej powierzchni3,26 ha - 3 odcinki w miejscowości Greszczyn o łqcznej
powierzchni2,98 ha, w miejscowoŚci Wąsosz2 odcin|<l o pow. 0,28ha ,

- nieruchomoŚć o pow. 0' 13 ha w miejscowości Starzechowice zabudowana
budynkiem remrzy OSP,
- działka na tęrenach zurbatizowanych w obrębie Turowicę ( miejscowośÓ Rudzisko)
o pow. 0, 10 ha,
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W 2019 roku skomunalizowano ł4cztie grunty o pow. 3, 49 ha.

Jak dalej poinformowała Alina Scisłowicz w 2019 roku sprzedano następuj4ce

nieruchomości:
- działkę o pow. 0, 06 ha poł'oŻotląw miejscowości Fałków za kwotę 16 398, 36 zł
brutto,
- działkę o pow. 0, 07 ha połozoną w miejscowo9ści Gustawów za kwotę 9 3|7, f5 zŁ

brutto,
- działkę o pow. 0, 705 ha połozona w miejscowoŚci Sułków za kwotę 12 4f3,00 zł
brutto,
Lqcznawartość sprzedanych nieruchomości w1miosła 38 138, 6| zł.brutto.

Ponadto w 2019 roku Gmina dokonała zamiany dziaŁk1 o pow. 0, 1405 ha

zabudowanej budynkiem Izby Tradycji w Fałkowie stanowi4cej własnośó Parafii

Rzymsko-Katolickiej w Fałkowie na działkę o pow. 0, 35 ha połozoflą na ulicy
Pląskowickiej w Fałkowie stanowiącą własnośÓ komunalną Gminy.
W 2019 roku nie wydzierżawiono zędnych nieruchomości stanowiących mienie

komunalne Gminy.
Informacja stanowi załączniknr 5 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.6.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabralt
Radny z miejscowoŚci Wąsosz Robert Bomba zwroclł' się z zapytaniem czy

droga w tej miejscowości prowadząca do przepompowni ścieków została

skomunalizowafia
W tym temacie wyjaŚnień udzięIlła Alina Scisłowicz, która poinformował.a, ze

w zwtązku z błędnym zapisem w księdze wieczystej ( błędnie wprowadzony numer

księgi wieczystej z Gminy Końskie miejscowości Wąsosz) komunalizacja na dzieit

dzisiejszy nie jest mozliwa, ponieważ nieruchomość ta nie posiada obecnie urządzonej

księgi wieczystej.
Pisńo o zał'oiętlte księgi wieczystej dla tej nieruchomości zostało skierowane do

Starostwa Powiatowego Wydział Geodezji w Końskich.
Następnie gł.os zabiał Przewodnicz4cy Komisji Jan Rutowicz, który zgtosIł

potryebg remontu drogi na odcinku Pląskowicę-Borki.
Radny z miejscowoŚci Czermno Jan Dziuba, który zwrócił' się o udrożnienie

studzienęk kanaiizacji deszczowej na fuku drogi krajowej w tej miejscowości z drogą

powiatow ą ( naprzeciwko sk1epu Kopczyk).
iak dalej siwier-dził radny niedrożnośó studzienek powoduj e za\ewanie drogi.

Ńyus''i.R w tym temacie udzielił Wojciech Domański Inspektor ds.

drogownictwa w lJrzędzie Gminy.
Poińformował on, że problem ten był 1uŻwcześniej zgŁaszany' o czympoinformowano

Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad w Kięlcach.
Kierownik obwodu Drogoweg o rozeznał sprawę na miejscu' ale jak dotąd nie zostały

podjęte dalsze dzlaŁana z nlch strony, aby rozwiązaÓ ten problem poinformował

Wojciech Domański.
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Ad.pkt.7.
w związlu zę zrealizowaniem porz4dku posiedzenia Przęwodniczący Komisji

podziękował wszystkim za udział' i zaml<nął posie$zenie.
Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała:

'T:ffś,::"
PRu EwoDNIozĄeY
komislt Rozwoiu GosPodarczego
ń"ai Gmińnw Fpłkowie
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